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Geacht	college,		 	 	 	 	 	 	 	 15	juni	2016	
	
We	waren	er	zo	aan	gewend,	hoog	scoren	in	rankings	waar	onze	stad	beoordeeld	wordt.	Nog	maar	
een	paar	jaar	geleden	werden	we	uitgeroepen	tot	beste	binnenstad	van	Nederland.	Op	basis	van	het	
recent	verschenen	onderzoek	van	Q&A1	naar	de	aantrekkelijkheid	van	de	grootste	binnensteden	in	
Nederland	komen	we	nu	uit	op	plek	28.	Op	basis	van	dit	onderzoek	een	verbetering,	vorig	jaar	
stonden	we	namelijk	op	36.	Wat	ons	betreft	is	de	28e	plek	de	5e	stad	van	het	land	onwaardig.	Dit	
gecombineerd	met	de	vertraging	op	de	bespreking	van	de	binnenstadsvisie,	de	uitbreiding	van	de	
winkeltijden	en	de	door	de	VVD	geinitieerde	pilots	freezones	en	de	stilte	rondom	de	bestemming	van	
de	voormalige	V&D	baart	ons	grote	zorgen.	Daarbij	zien	we	dat	Amsterdam	steeds	drukker	wordt	en	
maatregelen	moet	nemen	om	voor	evenementen,	levendigheid	en	aantallen	bezoekers	beter	in	
balans	te	raken.	Een	uitdaging	met	kansen	voor	Eindhoven,	lijkt	ons!	
	
Dat	brengt	ons	tot	de	volgende	vragen:	

- Kent	u	de	uitkomsten	van	het	door	Q&A	gehouden	onderzoek	naar	de	aantrekkelijkheid	van	
de	grootste	binnensteden	in	NL	en	zo	ja	hoe	beoordeelt	u	onze	positie	in	deze	ranking?	

- Het	onderzoek	spitst	zich	toe	op	de	door	de	consument	als	belangrijkst	aangegeven	peilers	
voor	een	aantrekkelijke	binnenstad	te	weten:	

o bereikbaarheid;	
o winkelaanbod;	
o sfeer	en	beleving;	
o horeca	en	cultuur.		

In	geen	van	deze	4	parameters	staan	wij	zelfs	ook	maar	in	de	top	10.	Graag	uw	reactie	op:	
één	het	door	de	consumenten	aangegeven	belang	van	deze	peilers	en	twee	op	de	positie	die	
we	hier	scoren.	

- In	hoeverre	is	de	gemeente	in	gesprek	met	de	pandeigenaar	van	de	voormalige	V&D	om	een	
bestemming	te	vinden	voor	de	leegstand,	tijdelijk	dan	wel	structureel?	

- In	Amsterdam	zijn	de	eerste	pilots	freezones	gestart,	juist	in	winkelstraten	waar	het	
leegstandspercentage	hoger	was	kan	dit	het	ondernemerschap	en	aantrekkelijkheid	
stimuleren.	Bijvoorbeeld	voor	de	Smalle	Haven,	zien	wij	kansen	als	eerste	pilot	in	de	
binnenstad	te	zijn.	Wat	is	de	status	rond	de	start	van	één	of	meerdere	pilots	voor	freezones	
in	de	binnenstad	en	zou	de	Smalle	Haven	als	eerste	pilot	in	Eindhoven	kunnen	starten?	

	
Bij	voorbaat	dank	voor	uw	spoedige	beantwoording.	

	
Monique	List,	raadslid	
Saskia	Wempe,	commissielid	

																																																													
1	http://www.qanda.nl/nl/retailgemeenteatlas	


